
Rád počúva rozhlasové hry 

Rozhovor s Martinom Valom 

Viceprimátor Martin Valo sa pohybuje dlhé roky v kultúre. Nie sú mu cudzie ani knihy              
a čítania. Aj tentokrát prijal pozvanie do našej knižnice, aby sa zúčastnil podujatia            
Piešťany čítajú deťom.  

Sme na podujatí Piešťany čítajú deťom v rámci projektu Celé Slovensko číta           
deťom aspoň 20 minút denne. Vítam pána viceprimátora Martina Vala. Ako sa            
Vám dnes páčilo toto podujatie? Aké boli deti? Ako sa Vám čítalo nahlas? 
Bol som súčasťou podujatia aj s ostatnými účastníkmi, ktorí čítali deťom. Veľmi ma            
potešili aj reakcie detí. Mali bystré odpovede na otázky, ktoré im dávali účinkujúci aj              
moderátor. 
 

Čítate aj doma niekomu detské knihy? 
Tým, že syn už mal 21 rokov, tak si číta sám, ale keď bol malý, sem-tam som mu                  
čítal. 
 

Mali ste aj Vy obľúbenú detskú knihu? Buď vo Vašom detstve, alebo neskôr,             
keď ste čítali synovi? 
Knižky tu už boli aj spomínané. Tie úvodné, keď nevedel hovoriť, boli rozprávkové             
a veršovačky. Neskôr to bola aj Pipi Dlhá Pančucha, alebo som mu čítal            
o zázračných ľuďoch, alebo životopisy. Tam som mu ukazoval to, čo oni vytvorili a to             
čo dokázali. 
 

Máte rád detskú knihu? 
Detské knihy sú spontánne pre detského čitateľa, niektoré sú aj uvedené ako film, či              
rozhlasové hry. Tie rád počúvam. 
 

Ďakujeme Vám za krátky rozhovor a dúfame, že sa Vám v našej knižnici aj dnes             
páčilo. 
Určite áno. Som dlhoročným čitateľom našej knižnice a veľmi rád sem chodím na            
podujatia. V ostatných rokoch určite najradšej. 
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